
Protokoll fra representantskapsmøte  
i Oslo/Akershus Handel og kontor  

25. september. 2018 
Tilstede: John Thomas Suhr, Ingunn Gjerstad, Monica Hekkvang, Charlott E.A. Pedersen, 
Rozina Nazar, Omar Samy Gamal, Houda Zammali, Dalwinder Singh, Erik Eriksen, Sissel 
Traavik, Jokke Fjeldstad, Hilde Moshølen, Susann Halvari Johansen, Kan Min Lin, Lisbeth 
Østensen.  
Vara: Mikael Kristoffersen, Alexander Kvedalen, Kristiane Mauno Krystad, Ida Sofie 
Kjølmoen, Bjørn Brander og Bjørn Winquist.  
Samt Bjørn Christensen fra kontrollkomiteen.  
 
Forfall: Øystein Berg, Fawsi Adem, Britt Heidi Nilsen, Janne Hegna, Jenny Dellegård, Tom 
Ramberg, Ståle Skjønnhaug, Hege Brandhaug, Ole Magnus Eide, Christian Kaborg, Lars 
Hjetland, Roger Jacobsen, Kay Jilali Hoff Ouaar, Andreas Lindrupsen og Alf Håkon Søberg. 
Vara: Oddbjørn Snekkerbakken, Linda Blankson, Atle Teigen, Trine Dahlstrøm, Daniel Walter, 
Arne Bernhardsen, Bjørn Tore Egeberg, Morten Aasen, Siri Nantiya Leithe, Celina Smedstad 
Tveter og Tobias Linge. 
Samt Tord Lier og Berit Aaker fra kontrollkomiteen. 
 
Ikke møtt:  
Vara: Per Øivind Eriksen, Viggo Andresen, Andreas Olsen, Anne Mette Eriksen, Hilde Sofie 
Pettersen, Alexander Sandvik, Tormod Aarum, Per Erik Moen, Anja Zwicky, Rune Solberg, 
Jonas Azouaoui, Yonatan Bisrat Taye og Julia Malszewska. 
 
Julia Rosseland Hansen og Geir Tegler fra regionskontoret kom innen for å prate med oss om 
organisering.  
De nevnte spesielt rekrutteringsukene 6 og 38. Samt fokus på kjøpesentre i uke 44. 
 
John Thomas ønsket velkommen til høstens representantskapsmøte.  
 
Dagsorden: 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
2. Budsjett og virksomhetsplan 2019 
3. Eventuelle saker innkommet avdelingsstyret innen en uke før representantskapet 

 
 
 
 



John Thomas la frem styrets innstilling på: 
Dirigenter: Charlott og Houda 
Referenter: Monica og Mikael 
 
Vedtak:  Innstilling ble enstemmig vedtatt 
 
Styret får fullmakt til å signere protokollen. 
 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 
Første innkalling ble sendt ut 14 dager før, 11. september.  
Andre innkalling ble sendt ut dagen i forveien, 24. september.  
 
Vedtak:  Innkalling og dagsorden ble enstemmig godkjent 
 

2. Budsjett og virksomhetsplan 2019 
 
John Thomas la frem forslaget på virksomhetsplanen 2019. 
 
Følgende tok ordet: 
Ingunn Gjerstad 
John Thomas Suhr 
Alexander Kvedalen 
Jokke Fjeldstad 
Charlott E. A. Pedersen 
 
Vedtak:  Virksomhetsplanen 2019 ble enstemmig vedtatt 
 
John Thomas la frem forslaget på budsjett 2019 og innstillingen på styrehonorar. 
 
Følgende tok ordet: 
Houda Zammali 
Bjørn Christensen 
 
Vedtak:  Budsjett m/styrehonorar ble enstemmig vedtatt 
 

3. Eventuelle saker innkommet avdelingsstyret innen en uke før 
representantskapsmøtet 

 
Det var ingen innkomne saker til avdelingsstyret.  
 



Dirigentene orienterte om: 
- Møtene og kursene som avdelingen arrangerer høsten 2018 
- Oppfordret representantskapet om å være med i disse 2 arbeidsgruppene, 

støttegruppe og ressursgruppe, som vil settes ned v/Tillitsvalgtes vern. 
- Våre sosiale medier, facebook og nettsiden våres.  

 
Dirigentene takket for nå, vel hjem! 

 
Møtet hevet kl. 1915. 

 
 
 
Monica Hekkvang       
Referenter 


